

Title (en)
Cooker hob.

Title (de)
Kochmulde.

Title (fr)
Table de cuisson.

Publication
EP 0610817 A1 19940817 (DE)

Application
EP 94101653 A 19940203

Priority
DE 4303907 A 19930210

Abstract (en)
The cooker hob has a frame-like structure, partly consisting of extruded profiles, with a base part (1) which accommodates connecting and/or switching subassemblies and a carrier part (2) which forms the cooking area or carries a glass-ceramic plate (3). According to the invention, the base part (1) is composed of extruded-profile sections (4) and has a flat shoulder (5) running all the way round, on which the likewise frame-like carrier part (2) is mounted and fastened. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Kochmulde besitzt einen zum Teil aus Strangpreßprofilen bestehenden rahmenartigen Aufbau mit einem Anschluß- und/oder Schaltbaugruppen aufnehmenden Basisteil (1) und einem die Kochfläche bildenden bzw. eine Glaskeramikplatte (3) tragenden Trägerteil (2). Gemäß der Erfindung ist der Basisteil (1) aus Strangpreßprofil-Abschnitten (4) zusammengefügt und besitzt eine umlaufende, flächige Schulter (5), auf die der ebenfalls rahmenartige Trägerteil (2) aufgesetzt und befestigt ist. <IMAGE>

IPC 1-7
F24C 15/10; H05B 3/74; **F24C 15/08**

IPC 8 full level
F24C 15/10 (2006.01)

CPC (source: EP)
F24C 15/102 (2013.01)

Citation (search report)
• [X] GB 631197 A 19491028 - STANLEY FENELEY BICKELL
• [X] GB 2057674 A 19810401 - BELLING & CO LTD
• [XA] DE 3141996 A1 19830511 - BOSCH SIEMENS HAUSGERAETE [DE]
• [A] GB 742180 A 19551221 - BELLING & COMPANY LTD, et al
• [DA] DE 3241964 C2 19850912

Cited by
DE19615769C1; EP1005253A3; DE19854230A1; EP1659342A1; US6313447B1

Designated contracting state (EPC)
CH DE ES FR GB GR IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
DE 4303907 A1 19940811; EP 0610817 A1 19940817

DOCDB simple family (application)
DE 4303907 A 19930210; EP 94101653 A 19940203